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MONTECRISTI SEMAFORIZACIÓN EN AMARILLO - desde 8 junio 2020 
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English 

Montecristi yellow light from June 8th, 2020 
 
Curfew from 9 pm to 5 am 
Circulation of private vehicles (motorcycles included) even and odd from Monday to Saturday. 
Taxis and mixed transport even and odd may circulate every day 
Institutional transport circulates without plate restriction 
Urban transport at 50% of its capacity 
Authorized interparrochial transfer 
Intra-cantonal transport between cantons with the same color 
Inter-provincial transport between cantons of neighboring provinces 
Restaurants at 30% capacity 
Tele work prioritize your employment 
Companies are obliged to issue a bio safety protocol considering the regulations established in the 
company and the general plan for the progressive return to work activities, their approval by the COE 
(national, provincial cantonal) will not be required 
Only for Quito the same hours and working hours are maintained in the public sector until June 15. 
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Français 

Montecristi feu jaune du 8 juin 2020 

Couvre-feu de 21 h à 5 h 
Circulation des véhicules particuliers (motos incluses) pairs et impairs du lundi au samedi. 
Les taxis et transports mixtes pairs et impairs peuvent circuler tous les jours 
Le transport institutionnel circule sans restriction de plaque 
Le transport urbain à 50% de sa capacité 
Transfert inter parrochique autorisé 
Transport intra-cantonal entre cantons de même couleur 
Transport interprovincial entre les cantons des provinces voisines 
Restaurants à 30% de capacité 
Le télétravail donne la priorité à votre emploi 
Les entreprises sont obligées d'émettre un protocole de biosécurité compte tenu des réglementations 
établies dans l'entreprise et du plan général pour les activités de retour progressif au travail, leur 
approbation par le COE (national, provincial cantonal) ne sera pas requise 
Ce n'est qu'à Quito que les mêmes horaires et horaires de travail sont maintenus dans le secteur public 
jusqu'au 15 juin. 
 


